
Naar aanleiding van het raadsvoorstel betreffende de renovatie van het sportcomplex 

Sportlaan 43 hebben wij de volgende vragen. 

 

• Het aanvullend krediet is berekend op € 512.500 voor volledige vervanging onderlaag 

en groter clubgebouw (140m2 ipv 100m2) is dit bedrag wel voldoende? Dit is een 

verhoging van 55% 

 

• Of komen hier nog de niet-noodzakelijke kosten bij, zoals het verwijderen van het 

asfalt en aanleg 2 nieuwe tennisbanen All Out en extra kosten voor vervanging 

verouderde buitenverlichting, begroot €288.000 ? 

 

• De verkeerssituatie in de Sportlaan vinden wij een zorg. Waar moeten bezoekers 

parkeren?  

Er is niet veel ruimte, zeker niet als men Regionale of zelfs Landelijke wedstrijden wil 

gaan organiseren. All Out gaat ook groeien wat meer behoefte aan parkeergelegenheid 

oplevert. Hierover is in het verleden ook met buurtbewoners gesproken, is dat nu ook 

gebeurd met de huidige plannen? 

 

• Is er een Businessplan met verwachtingen voor de toekomst? 

 

• Wat is het aantal te verwachten gebruikers en huidig aantal actieve leden en leden op 

wedstrijdniveau? 

 

- masterleden (niet actief?)       180 

-wedstrijd beoefenaars             105 

- recreanten                               187 

                                                              

- 292 actieve leden? 

 

• Kloppen deze aantallen nog? 

  

Amstelveen had in 2016 548 actieve leden, waarvan 373 in wedstrijdverband 

 

• Wat is de keuze van de status van de atletiekvereniging, wat gaat dit worden (was 

oorspronkelijk Regionaal=nooit wat mee gedaan)? 

 

• Wat is de frequentie van het aantal wedstrijden? M.a.w hoe vaak is de baan in 

gebruik? 

 

• Is het mogelijk om te benchmarken met andere verenigingen?  

Kunnen we bekijken hoe andere verenigingen met deze problematiek omgaan. Hoe 

pakken zij dit op. Hoe zorgen zij voor vernieuwing, betere kwaliteit, ledenwerving, 

marketing, locatie, materiaal enz.  

 

• Graag zien we dat er een nieuw rapport wordt aangevraagd bij Atletiek Unie (laatste is 

van 2016) 

 

• Het is de bedoeling dat de ESA dit terrein gaat exploiteren, wat zijn de begrote 

structurele exploitatiekosten?  

 



 

• Hoe is de verdeling in kosten voor het nieuwe clubgebouw? In het overzicht 

investering van 2016 staat dat de Gemeente hier een bedrag van € 170.000 aan 

bijdraagt. De kosten zouden door de Atletiekvereniging worden betaald en is dat 

financieel wel haalbaar? Wie draait voor de kosten op indien dit bedrag niet door de 

Atletiekvereniging kan worden betaald? Wat doet de vereniging zelf aan 

wervingskosten? 

 

Er is in een eerder stadium gesproken over meerdere mogelijke scenario’s, kunnen deze in de 

huidige situatie aangepast worden en in het voorstel worden meegenomen om te bespreken? 

• Wat zijn de mogelijkheden buiten het centrum, andere locaties ? 

 

• Is de mogelijkheid besproken om samen te gaan met andere Atletiek verenigingen in 

de omgeving. Of om gebruik te maken van de atletiekbaan van een buurtvereniging 

zonder de eigen identiteit te verliezen? Zowel Uithoorn als Amstelveen heeft een 

atletiekbaan. 

 

Er wordt gesproken over andere doelgroepen, bijvoorbeeld scholen. 

 

• welke scholen gaan gebruik maken van de atletiekbaan? 

 

• zijn er nog andere doelgroepen die gebruik van de baan gaan maken? 

 

• Zijn er andere verenigingen, zoals bijvoorbeeld eerder de korfbalvereniging, die van 

het binnenterrein van de baan of een ander deel van de baan gebruik kunnen maken, 

om zo een mogelijke toename van het gebruik te bevorderen? 

  

  


